




Geacht College van Burgemeester en Wethouders, 
 
Afgelopen woensdag 26 september jl. was Gemeentebelangen aanwezig bij de inloopavond voor de 
herbestrating woonwijk Nieuwe Akkers te Paterswolde. 
Wat schetst hier onze verbazing, inwoners van deze woonwijk worden verkeerd geïnformeerd, 
waarom dit nu pas gebeurd.    
De aanwezig ambtenaar gaf aan dat de gemeente andere prioriteiten had en dat het ook aan de 
inwoners lag dat er nog niks was gebeurd. Gelukkig waren een aantal bewoners op de hoogte van de 
vragen die Gemeentebelangen in januari 2018 had gesteld. 
Na het zien van de bouwtekening bleven er toch een aantal vragen liggen, waar op deze avond ook 
geen duidelijk antwoord op kwam. 
 

• In het herbestrating van de Nieuwe Akkers zijn de Plesmanweg en de Pietsoerweg niet 
meegenomen, deze zijn al ‘definitief’ bestraat, echter op de Plesmanweg zijn grote 
problemen zowel met de riolering als met de bochten deze zijn er krap en hulpdiensten 
kunnen de bocht niet door. Gaan deze problemen tijdens  de herbestrating verholpen 
worden? 

o In deze woonwijk zijn op meerdere plekken problemen met de riolering worden deze 
ook aangepakt tijdens de werkzaamheden?  

o Wanneer deze problemen niet worden aangepakt, waarom niet? 

• Bij het ‘definitief’ bestraten van de Plesmanweg en de Pietsoerweg zijn nieuwe rode stenen 
gebruikt, waarom moet de rest van deze woonwijk het doen met de stenen die er al in liggen 
en verschillende kleuren hebben? 

• Wanneer de woonwijk klaar was zouden alle wegen, met uitzondering van Nieuwe Akkers, 
eenrichtingswegen worden. Tijdens het presenteren van de plannen blijkt dat dit niet zo is. 
Wat is de reden dat dit teruggedraaid is? Waarom is dit niet eerder met de bewoners 
gecommuniceerd? Bewoners geven aan dit wel graag te willen. 

• In het uitvoeringsprogramma van het college wordt de parkeerdruk in de oudere 
woonwijken aangepakt, in de plannen van de Nieuwe Akkers is hier niks van terug te zien. Is 
er in deze wijk onderzoek gedaan naar de parkeerdruk? Zo nee, waarom niet? 

• Wat is de reden dat de informatieavond voor de inwoners van Nieuwe Akkers pas 4 dagen 
voordat er met dit project, wat tot februari duurt, gestart gaat worden? Kon dit niet eerder?  

 
Graag zien wij de antwoorden op de bovenstaande vragen tegemoet. Gemeentebelangen hoopt dat 
de vragen meegenomen worden bij dit project. 
 
Met vriendelijke groet, 
 
Hilde Kamminga  
Raadslid namens Gemeentebelangen Tynaarlo 
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